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§ 1 
Mötet öppnas  
Ordföranden förklarar sammanträdet öppnat. 
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§ 2 
Närvaro  
Ordföranden hälsar alla välkomna. Närvaron kontrolleras. 
 
 

Sida 3 (9)



 

Kommunstyrelsens råd för Agenda 2030 

 
 

Protokoll nr 4/2025 
 

2025-04-24 

§ 3 
Val av justerare och tid för justering  
Protokollet justeras av vice ordföranden Tommy Nederman och 
Saira Alladin. Protokollet justeras den 30 april 2025. 
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§ 4 
Social hållbarhet och bostadsbyggande, exempel från 
Stockholmshem  
Anna Bengtsson, hållbarhetschef, och Rana Kasto, 
hållbarhetsutvecklare, på AB Stockholmshem, föredrar som arbetet 
med social hållbarhet inom AB Stockholmshems verksamheter. 
  
Presentationen följs av frågor och diskussion kring på förhand 
utskickade frågor. Bland annat lyfts följande reflektioner: 

• En idé framförs om att använda bostadskön som verktyg för 
att sänka tröskeln för de som bor i förorten att kunna flytta 
in till innerstaden, utan att stå 25 år i kö. Detta kan hjälpa att 
bryta den segregation som är så tydlig i Stockholm.  

• För att stora familjer med låga inkomster ska få råd att bo 
som dem behöver, kan familjerna eventuellt få större 
medverkan i underhållet av fastigheterna för att hålla nere 
hyreskostnaden. 
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§ 5 
Remiss: Revidering av program för inköp  

Remisstid den 30 april 2025 
  
Tommy Nederman och Maria Albin har tagit fram ett utkast till 
yttrande till remissen Revidering av program för inköp, som delgets 
rådet inför mötet. Ingrid Gunnarsson har inkommit med inspel som 
ska tilläggas yttrandet. Ett slutligt yttrande skickas till rådet för 
godkännande. Yttrandet skickas sedan in som rådets svar på 
remissen. 
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§ 6 
Remiss: Revidering av program med mål och riktlinjer för 
utförare av kommunala angelägenheter  

Remisstid den 30 april 2025 
  
Rådet bedömer att remissen om Revidering av program med mål 
och riktlinjer för utförare av kommunala angelägenheter 
liknar remissen om Program för inköp och att samma yttrandet, 
med mindre justeringar, kan skickas in som rådets svar på båda 
remisserna. Ett slutligt yttrande skickas till rådet för godkännande. 
Yttrandet skickas sedan in som rådets svar på remissen. 
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§ 7 
Remiss: Stockholms stads kemikalieplan 2025- 2031  

Remisstid den 23 juni 2025 
  
Rådet har fått Stockholms stads kemikalieplan 2025-2031 på remiss 
med remisstid den 23 juni 2025. Magnus Breitholtz utses att ta fram 
ett utkast till yttrande till rådets nästa möte den 22 maj. 
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§ 8 
Övrigt  

• Rådet diskuterar hur rådet ska återkoppla kring Stockholms 
stads Hållbarhetsrapport 2025. Rådet bedömer att 
de behöver mer tid att läsa rapporten. Ordföranden föreslår 
att rådet reflekterar kring två frågor till nästa möte: Vad 
tyckte vi var bra och vad kan man utveckla med 
Hållbarhetsrapporten. Diskussion sker även kring om att 
eventuellt bilägga ett yttrande till ett av rådets protokoll för 
att framföra rådets synpunkter. 

  
• Studiebesök: Den 22 maj gör rådet ett studiebesök till 

Stockholm Exergi. Studiebesöket börjar kl. 15.00 och pågår 
till kl. 16.30. Man bör vara på plats senast kl. 14.50 då man 
behöver genomgå vissa förberedelser innan besöket. Efter 
studiebesöket sammanträder rådet mellan kl. 16.30 till  kl. 
17.00 i en närliggande lokal. Är man förhindrad att komma 
den 22 maj ska man höra av sig till ordföranden.  
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